
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 18. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 298
Med henvisning til, at mange mindre kraftvarme- og varmeanlæg er økono-
misk følsomme over for stigninger i brændselsprisen, bedes ministeren op-
lyse, om brugen af biomasse fortsat betragtes som den vigtigste del af omstil-
lingen i vores el- og varmeproduktion, når Energistyrelsen i rapport om ”Det
danske træpillemarked 2014” fra marts 2016, oplyser, at den danske egenpro-
duktion er faldet til 5 pct. i 2014, og vi dermed nu og i fremtiden er en del af et
større internationalt marked for certificeret biomasse, der i visse tilfælde im-
porteres fra USA og Canada.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand

1/1

Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget 2015-16
EFK Alm.del  Spørgsmål 298
Offentligt


